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Şahinbey Belediyesi, 
Gaziantep Valiliği 
öncülüğünde 
6’ncısını 
düzenleyeceği “Umre 
Ödüllü Kitap Okuma 
Yarışması” için 
protokol imzaladı. 
Şahinbey Belediyesi 
2017 yılında başlattığı 
proje kapsamında 
933 öğrenciyi 
Umreye göndermiş 
olacak.

SANKO öğrencisi 
Türkiye üçüncüsü 
SANKO Okulları öğrencisi Tuna 
Karakuş, Türkiye Yüzme Fede-
rasyonu tarafından düzenlenen 
“12 Yaş Ulusal Gelişim Ligi Projesi 
Türkiye Finali”nde üçüncü oldu. 
Tuna Karakuş, Denizli’de düzenlenen 
yarışlarda 12 yaş kategorisi 50 ve 100 
metre kurbağalama stilde A1 barajını 
geçerek bronz madalya kazanma 
başarısı gösterdi.

GAÜN 
Hastanesi’ne 

iki önemli ödül

23-26 Kasım 2023 tarihleri 
arasında Marmaris’te 
düzenlenen 13. Uluslararası 

Sterilizasyon ve Dezenfeksiyon 
Kongresinde GAÜN Hastanesi ödülle 
döndü. Kongrede sunulan sözel 
bildirilerin sonucunda Hastane 
Başhemşire Yardımcısı Fulya İnce 
sözel bildiri ikincilik ödülünü alırken, 
Sterilizasyon Sorumlu Hemşiresi 
Birgül Bağcı ise sözel bildiri 
üçüncülük ödülünü aldı.

Şahinbey 162 öğrenciyi 
daha umreye gönderecek

Gaziantep Valisi Kemal Çeber 
ve Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin ile 
beraberlerindeki heyet Gaziantepli 
firmaları ziyaretleri sırasında yenilikçi 
ürünler hakkında bilgiler alırken 
Türk halı sektörüyle ilgili de Başkan 
Kaplan’la karşılıklı görüş alışverişinde 
bulundular. Başkan Kaplan 
birisi Gaziantep’te olmak üzere 
Türkiye’de her yıl iki uluslararası 
halı ve zemin kaplamaları fuarı 
gerçekleştirileceğini, sektörle ilgili 
planlamanın buna göre yapıldığını 
ifade ederek fuarın açılışında 
Gaziantepli halıcıları yalnız 
bırakmadıkları için teşekkür etti.

Çeber ve ŞAHiN
halıcılara moral verdi

Toplantının 
açılış konuş-
masını yapan 
GSO Yönetim 
Kurulu Baş-
kanı Adnan 
Ünverdi, fir-
malar ile bir 
araya gelme 
noktasın-
da sektör 
toplantıla-
rının büyük 
öneme sahip 
olduğunu 
belirterek, 
‘’Deprem 
sonrası hepi-
mizin yaşa-
dığı sıkıntılar 
var. Bugün 
burada bu sı-
kıntılarımızı 
dile getire-
rek çözüme 
kavuştur-
mak için 
istişarelerde 
bulunmayı, 
üretime, 
istihdama 
ve ihracata 
hız kesme-
den devam 
etmeyi 
amaçlıyoruz” 
dedi.

Hedefiniz büyük olursa büyürsünüz 
diyen Adnan Ünverdi; ‘’Finansmana 
erişim noktasında zorluklar yaşıyoruz. 
Bu konuda KOSGEB destekleri başta 
olmak üzere devlet tarafından verilen her 
türlü desteğin kullanılması büyümenizin 
önünde duran engelleri aşmanız için 
büyük önem taşıyor. Engellerden diğeri 
ise verimliliği artıma ve israf konusu. 
İşte bu anlamda Gaziantep Model 
Fabrika’mızda sizlere verimliliğinizi 
artırmak ve israfı engellemek adına 
yalın üretim ve dijitalleşme konularında 
danışmanlık hizmeti sunuyoruz. KOSGEB 
tarafından da bu danışmanlık hizmetinin 
yüzde 60 ile yüzde 80 arasındaki oranı 
karşılanıyor’’ ifadelerini kullandı. 

GSO’DA PLASTİK SeKTÖr TOPLANTISI YAPILDI

GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, 
KOSGEB Gaziantep İl Müdürü Muhammed 
Paksoy, GSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Başar Küçükparmak, GSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Konukoğlu, GSO Genel Sekreteri Yusuf 
İymen, plastik sektörü meslek komite üyeleri, 
firma temsilcileri ve sanayicilerin katılımlarıyla 
gerçekleştirilen toplantıda, plastik sektöründe 
yaşanan sorunlar, çözüm önerileri ve sektördeki 
son gelişmeler hakkında istişarelerde bulunularak 
firmalara yönelik teşvik/destekler değerlendirildi.

Finansmana erişim
noktasında zorluk
yaşıyoruz

Nef Yatırım Sohbetlerinin
ilki Gaziantep’te 
Ekonomi Gazetesi 
ve NEF iş birliğinde 
düzenlenen Nef 
Yatırım Sohbetlerinin 
ilk toplantısı 
Gaziantep’te 
gerçekleştirildi. Nef 
Yatırım Sohbetleri 
programına katılan 
Duayen isimler üç 
oturumda 2024’e 
ilişkin beklentileri 
tartıştı. Gaziantep’te 
gerçekleşen 
toplantıda üç 
oturumla merak 
edilen tüm sorular 
yanıt buldu. 

Oturumda konut ve gayrimenkul satışlarını değerlendiren Nef 
Yönetim Kurulu Başkanı Erden Timur, ‘’2023, 1,2 milyon gibi bir 
adetle bitecek.  OECD ülkelerinde ikinci, Avrupa ülkelerinde 
ise birinciyiz. Türkiye’de yoğun bir talep var ancak ekonomik 
büyüklükten dolayı değil ihtiyaçtan dolayı. Ancak şu an 
ülkemizde alım gücünün düşmesinden dolayı ev almak çok 
zor bir hale geldi” dedi.

“AvrUPA ÜLKeLerİNDe bİrİNCİYİZ”


